
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 30. januar 2019

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Samrådsspørgsmål AO

Hvordan vil ministeren rette op på det uhensigtsmæssige sagsforløb og sikre, at borger-

nes skattekroner ikke bliver spildt yderligere ved indkøb af de nødvendige fartøjer, som

for længst skulle have været i brug til vandprøvetagning? Har ministeren en plan B, hvis

det viser sig, at ingen værfter vil eller kan ombygge og renovere de to katamaranskibe til

det nødvendige niveau for 24 mio. kr.?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Bjarne Laustsen (S).

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen

formand
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